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Please see page 3 for pendant version

MOUNTING INSTRUCTIONS

BASO IP54 2.5  surface

BASO 2.5 IP54 SURFACE

SIGN LEGEND TOOLS REQUIRED (not included)

pencil

drill

screws

screwdriver

use ESD
gloves

POWER OFF

ATTENTION

DO NOT TOUCH 
THE LED

POWER ON

feeder position

mounting position

endcap width

2 3∕8"

2¼"

Channel L 24" - 96"

1∕16"2 ⅛"

4 3∕16"

Mounting postion for L 60" - 96" = L/2

3"

9⁄
16

"

Nuts/Bolts Inset Removal
Tool

BASO 2.5 IP54 SURFACE

INCLUDED HARDWARE

DO NOT DISCARD!
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MOUNTING INSTRUCTIONS

BASO IP54 2.5  surface

1. Remove inset from channel

4. Drill holes for anchors 5. Insert anchors that are appropriate
for your ceiling type

6. Mount channel(s) using screws

3. Mark dimensions for mounting

TURN OFF POWER SOURCE BEFORE 
INSTALLATION

Inset 
Removal 
Tool

2. Place tool on edge of inset and
pull down on the handle

16. Installation complete15. Insert inset and connect to power
source

EN 

-

Keep these installation instructions in a safe place as reference for any future maintenance works.
1. The lamp is not suitable for outdoor use.
2. The lamp may only be used with a safety guard.
3. Damaged protection glasses and covers have to be replaced immediately.
4.
5. No liability is accepted for any subsequent change of the luminaire.
6. LEDs are high-quality electronic components! Please avoid touching by hand the LED light emitting surface while assemblying or replacing parts and during maintenance work. 
7.
8.
9.
10

 The LED circuit must always be closed, before the converter is connected to the main power. XAL does not assume any liability for damages resulting from nonobservance of this rule.

FR 
avant de changer les lampes (si applicable) ou avant de realiser travaux (p.ex nettoyage) a la luminaire. Attendre jusqu‘à ce que la luminaire et les lampes ont frâichit completement. Merci de bien vouloir vous référer aux notes d‘installation 

utiliser encore un produit de nettoyage sans alcol qui ne fraye pas le material. Garder cette notice de montage pour possibles travaux de maintenance.
La luminaire n‘ est pas apte pour l‘utilizage extrerieur.
Utilizer la luminaire seulement avec un dispositif de sécurité
Changer immédiatement des verres de sécurité defectes ou bien des écrans de protection.

 Evitez tout contact de la lampe avec de produits chimiques corrosifs.
 
 Des LEDs sont des composants électroniques de haute qualité! Eviter tout contact direct de la surface de sorti de lumière de la LED avec les mains lors du montage ou des les travaux de maintenance de la lampe.
 

       La source du luminaire peut être remplace uniquement par le fabricant ou un tiers habilité.
Il faut que le circuit de LED soit fermé avant de connecter le convertisseur. XAL ne assume pas la garantie si cette norme ne se respecte pas. 

Technical Support Hotline
Call the XAL After Sales Hotline from
Monday to Friday, 8 AM - 6 PM (EST)

Hotline: 
+1 203 262 9990

Or 24/7 via email: 

service@xalusa.com

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.
10
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BASO 2.5 IP54 PENDANT

Nuts/Bolts Inset Removal
Tool

SIGN LEGEND TOOLS REQUIRED (not included)

pencil

drill

screws

screwdriver

use ESD
gloves

BASO 2.5 IP54 PENDANT

POWER OFF

ATTENTION

DO NOT TOUCH 
THE LED

POWER ON

INCLUDED HARDWARE

3"

9⁄
16

"

2 ¼"

2 3∕8"

Channel L 24" - 96"

Suspension position for L 60 - 96" = L/2

4 3∕16"

2 1∕8" 1∕16"
feeder position

mounting position

endcap width

MOUNTING INSTRUCTIONS

BASO IP54 2.5  pendant

DO NOT DISCARD!
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6. Adjust cables; once they are level,
trim them

Make sure fixture 
is level, before 
trimming 
cables!

3. Remove inset / lens from channel1. Mark mounting positions
for suspension

2. Assemble barrel mount and rope
fixation. Use anchors that are
appropriate for your ceiling type

4. Place tool on edge of inset and
pull down on the handle

7. Insert inset and connect to power
source

8. Installation complete

5. Clip on suspention cables to channel

EN 

-

Keep these installation instructions in a safe place as reference for any future maintenance works.
1. The lamp is not suitable for outdoor use.
2. The lamp may only be used with a safety guard.
3. Damaged protection glasses and covers have to be replaced immediately.
4.
5. No liability is accepted for any subsequent change of the luminaire.
6. LEDs are high-quality electronic components! Please avoid touching by hand the LED light emitting surface while assemblying or replacing parts and during maintenance work. 
7.
8.
9.
10

 The LED circuit must always be closed, before the converter is connected to the main power. XAL does not assume any liability for damages resulting from nonobservance of this rule.

FR 
avant de changer les lampes (si applicable) ou avant de realiser travaux (p.ex nettoyage) a la luminaire. Attendre jusqu‘à ce que la luminaire et les lampes ont frâichit completement. Merci de bien vouloir vous référer aux notes d‘installation 

utiliser encore un produit de nettoyage sans alcol qui ne fraye pas le material. Garder cette notice de montage pour possibles travaux de maintenance.
La luminaire n‘ est pas apte pour l‘utilizage extrerieur.
Utilizer la luminaire seulement avec un dispositif de sécurité
Changer immédiatement des verres de sécurité defectes ou bien des écrans de protection.

 Evitez tout contact de la lampe avec de produits chimiques corrosifs.
 
 Des LEDs sont des composants électroniques de haute qualité! Eviter tout contact direct de la surface de sorti de lumière de la LED avec les mains lors du montage ou des les travaux de maintenance de la lampe.
 

       La source du luminaire peut être remplace uniquement par le fabricant ou un tiers habilité.
Il faut que le circuit de LED soit fermé avant de connecter le convertisseur. XAL ne assume pas la garantie si cette norme ne se respecte pas. 

Technical Support Hotline
Call the XAL After Sales Hotline from
Monday to Friday, 8 AM - 6 PM (EST)

Hotline: 
+1 203 262 9990

Or 24/7 via email: 

service@xalusa.com

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.
10

MOUNTING INSTRUCTIONS

BASO IP54 2.5  pendant


